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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Benjamin Dousa (M)

2024/25:349 Avvecklingen av Folke Bernadotteakademins huvudkontor i 
Kramfors och Sida i Härnösand

Folke Bernadotteakademin (FBA) och Sida har en viktig roll i det svenska 
utvecklings- och fredsfrämjande arbetet. FBA har varit ett nav för svensk 
kompetens inom fred, konfliktförebyggande och statsbyggande, medan Sidas 
verksamhet i Härnösand har varit en viktig del i det svenska bistånds- och 
utvecklingsarbetet. Att dessa verksamheter har funnits i Kramfors respektive 
Härnösand har dessutom inneburit högkvalificerade statliga tjänster på två orter 
som under lång tid förlorat statliga arbetstillfällen.

Regeringen har nyligen meddelat beslutet att avveckla dessa myndigheters 
verksamhet på de nuvarande orterna. Detta beslut har skapat stor oro bland 
både personal och lokalbefolkning. Vidare riskerar beslutet att förstärka klyftan 
mellan stad och land genom att ytterligare centralisera statliga verksamheter till 
större städer. Biståndsministern har hävdat att detta är en effektivisering av 
biståndspolitiken, samtidigt som inga klara underlag presenterats som grund för 
påståendet.

Det är därför av yttersta vikt att regeringen klargör sina motiv och analyserar 
konsekvenserna av detta beslut.

Med anledning av ovanstående vill jag ställa följande frågor till statsrådet 
Benjamin Dousa:

 

1. Vilka faktorer har regeringen tagit i beaktande när beslutet om 
avveckling av huvudkontoret för Folke Bernadotteakademin i Kramfors 
och Sidas verksamhet i Härnösand fattades?

2. Har regeringen övervägt alternativa lösningar som skulle kunna 
upprätthålla verksamheterna i nuvarande form och samtidigt ta hänsyn 
till eventuella ekonomiska eller organisatoriska krav?
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Peter Hedberg (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


